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ZPRAVODAJ
Horní Čermná

Jako tradičně se poslední 
dubnový den konal na čer-
menském koupališti slet 
čarodějnic. Letos použilo 
hejno čarodějnic k pří-
jezdu pekelný stroj, a pak 
už začalo křepčit okolo 
vysoké hranice, na jejímž 
vrcholu byla připoutána 
jejich vybraná kolegyně, 
která později neodolala 
plamenům.

Rej čarodějnic

Rozcuchané dámy se 
rozletěly po celém pro-
storu koupaliště a lákaly 
přítomné děti na soutě-
že typu: hod koštětem 
či ropuchou, míchání 
podivuhodných lektvarů, 
prolézání nadrozměrnou 
pavučinou... Zapojeni 
byli i čarodějničtí kocouři 
a poplach v řadách pa-
vouků způsobily pátravé 

dětské prstíky. Při kontro-
le bylo zjištěno, že žádné 
ze 70 soutěživých dětí 
nezůstalo naštěstí v čaro-
dějnickém pytli, naopak 
si všechny odnášely na 
památku krásné - jistě 
kouzelné - minikošťátko.

Pak už čekalo na mlsné 
přihlížející chutné po-
hoštění, které připravil 
obětavý spolek hasičů.

Jen na okraj - pokud se 
vám tento večer ztratila 
nějaká blízká osoba - pa-
trně odletěla spolu s čaro-
dějnicemi a jistě se spolu 
shledáte již při dalším sle-
tu...jen doufejte, že nebude 
zrovna vyvolená... ;-)

SDH Horní Čermná (Spolek dračic 
hornočermenských)
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SLOVO ŠÉFREDAKTORA

Volby do Evropského par-
lamentu ovládlo i v Horní 
Čermné ANO
Stejně jako ve zbytku 
Evropské unie se v květnu 
konaly i v Horní Čermné 
volby do Evropského 
parlamentu. Tradičně 
byla volební místnost 
otevřena dva dny – v pá-
tek 24. května a v sobotu 
25. května. Výsledky byly 
ale tentokrát známy až 
v neděli po 23. hodině, 
kdy se uzavřely i volební 
místnosti v Itálii. V Hor-
ní Čermné zamířilo do 
místní sokolovny, kde byla 
na sále volební místnost, 
271 voličů. Volební účast 

byla 32,65% a byla o čtyři 
procenta vyšší než v celé 
České republice.

V Evropském parlamentu 
bude Českou republiku za-
stupovat dvacet jedna eu-

roposlanců: šest zástupců 
ANO 2011, čtyři zástupci 
ODS, tři zástupci Pirátské 
strany a koalice TOP 09 + 
Starostové a nezávislí, dva 
zástupci SPD a KDU-ČSL 

a jeden KSČM. Jak dopadly 
výsledky v Horní Čermné, 
můžete vidět v grafu výše.

Zdroj: volby.cz

Volby do Evropského parlamentu

Vítání občánků

Vítání občánků v Horní Čermné 
se konalo v neděli 7. dubna 2019 
ve 14.00 hod v zasedací místnosti 
Obecního úřadu.

Zúčastnilo se 5 dětí, které se narodi-
ly v loňském roce.

Děti ze základní školy pod vedením 
pana učitele J. Vávry a děti z ma-
teřské školy měly připraveny pěkný 
kulturní program.

Paní Vojtková představila paní 
starostce rodiče s dětmi, kteří se do-
stavili, a ta dětem popřála do života 
mnoho zdraví a rodičům mnoho sil 
a trpělivosti při jejich výchově.

Členové kulturní komise předali ma-
minkám květiny a dětem malý dárek.

Vítání občánků proběhlo v příjemné 
atmosféře za podpory babiček, dě-
dečků a jejich dalších členů rodin.

Zleva: manželé Brůnovi s dcerou Marianou, manželé Lešikarovi se synem Janem, starostka obce Hana Motlová, 
Veronika Balcarová - Milan Chaloupka se synem Milanem, Denisa Robová - Dominik Mračko s dcerou Emmou 
Vivien a manželé Smutkovi se synem Davidem.

Výsledky voleb v Horní Čermné

Z OBCE

Milí čtenáři zpravodaje,

ocitáme se v předprázdninovém 
čase. Školáci potřebují ještě „dola-
dit“ některé známky. Plně je chápu, 
že se jim do učení už moc nechce, 
s přibývajícím sluníčkem myslí úpl-
ně na jiné věci než na školu. Člověk 
to vidí sám na sobě, že by nejraději 
svůj čas trávil venku v přírodě. Ale 
dobře víme, že bohužel na dovole-
nou máme vyhrazený jenom omeze-
ný čas a zbytek musíme věnovat své 
práci. Co máme pro vás připraveno? 
Během měsíce června a července by 
měla firma Strabag opravovat obecní 
cesty. Opravy budou v rozsahu 2,5 
mil. Kč. Seznam cest naleznete 
v usnesení zastupitelstva. O režimu 
provozu na jednotlivých cestách vás 
budeme informovat.

Zastupitelstvo se věnovalo problé-
mu s narůstající dopravou v úseku 
Nepomuky, Horní Čermná. Od 27. 
března do 5. dubna proběhlo v obci 
měření intenzity dopravy. Čísla, 
které toto měření přineslo jsou alar-
mující. Za tuto dobu projelo obcí 18 
543 vozidel, tj. 2060 vozidel denně. 
Nejvyšší rychlost byla naměře-
na osobnímu autu v 15hodin a to 
155 km/hod!!! Maximální rychlost 
náklaďáku byla 100 km/hod, nákla-
ďáku s vlekem 91 km/hod. Myslím 
si, že obava o bezpečnost chodců 
a cyklistů je více než oprávněná. 
Rádi bychom pořídili úsekový radar. 
Pořizovací náklady, které se pohy-
bují cca 1,6mil Kč, roční servis cca 
150 tis. Kč, nejsou jedinou překáž-
kou k pořízení úsekového radaru. 
Jelikož vybírání pokut musí být 
řešeno v mezích zákona, vstoupili 
jsme v jednání s městem Lanškroun. 
V současné době jsme teprve na 
začátku. O dalších postupech budete 
průběžně informováni.

Zastupitelstvo obce společně se 
zástupci hasičů a tenistů mělo 
pracovní jednání s projektantem na 
přestavbu areálu koupaliště. Do-

hodli jsme se, že nejdříve necháme 
zpracovat studii s ekonomickou 
analýzou projektu včetně budoucího 
provozování. Potom se rozhodne-
me, co dál. Provozování koupaliště 
dle zákona, by mohlo být pro naši 
obec „ekonomickou sebevraždou“, 
tak je potřeba zvážit naše možnosti 
a dle nich uzpůsobit celou koncepci. 
V letošním roce mají koupaliště opět 
na starosti naši hasiči. Věřím, že si 
rádi posedíte při dobrém občerstve-
ní. Samotné koupání bude problém. 
Koupaliště netěsní, v loňském roce 
jsme koupaliště celé napustili a jak 
jste viděli, většina vody nám unikla. 
Havarijní stav jak koupaliště, tak 

Stále jen novinky
Vážení čtenáři, 

změn už bylo dost. A jsem rád za 
vaše reakce, diskuze s vámi. Zna-
mená to, že vás zpravodaj zajímá, že 
ho máte rádi. Jedno vysvětlení vám 
ale ještě dlužím. Jedná se o onen 
„záhadný“ znak, s kterým se od 
letošního roku nově setkáváte na 
titulní straně. Nejedná se o botu, 
jak jsem zaslechl nejčastěji. I když 
musím přiznat, že tvar se jí podobá. 
Je to tvar katastru naší obce. Roz-
děleny v něm jsou dvě hlavní části 
- Horní Čermná, Nepomuky. Pak 
zde také můžete vidět hlavní silniční 
tahy. Tímto se omlouvám, že tato 
velká změna vám mými řádky nebyla 
vysvětlena již dříve. 

Ale teď už k aktuálnímu číslu. Jsem 
rád, že se nám podařilo připravit 
rozhovor s ředitelkou místní zá-
kladní školy. Před zhruba 20 lety mě 

paní Trojková učila, mám na ní řadu 
pěkných vzpomínek. Pak také neo-
pomeňte strany 10 a 11. Krom hasičů 
jsou v Horní Čermné značně aktivní 
i myslivci. Velmi si cením toho, jak 
vedou děti k ukázkovému chování 
k přírodě. A nesmím zapomenout, že 
každoročně pořádají nejnavštěvo-
vanější akci v obci - tradiční mysli-
vecký táborák, na kterém se budeme 
moci potkat už 13. července. 

A teď už se pojďme bavit letními 
slunečními dny :-)

Radek Šilar, šéfredaktor

zázemí nás nutí, abychom přijali 
zodpovědné řešení a v tom duchu 
začali s rekonstrukcí a postupně vše 
dokončili. Z důvodu finančních to 
nebude vůbec jednoduché.

Ale pojďme si užít léto a prázdniny. 
Nemusíme odjíždět do exotických 
zemí abychom strávili krásnou 
dovolenou. Někdy stačí vyšlapa-
né tenisky, batoh na záda a naše 
prázdninové dobrodružství může být 
nezapomenutelné.

Krásný prosluněný čas ve vás i ko-
lem vás přeje

Hana Motlová, starostka

?
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Výběr z usnesení rady a zastupitelstva 
obce z období 1. 4. – 27. 5. 2019

Rada obce Horní Čermná schválila:
 – podání žádosti o dotaci na Pardu-

bický kraj na hasičské vozidlo pro 
jednotku JSDH Horní Čermná

 – žádost Základní školy Horní Čermná 
na přijetí finančních prostředků až 
do výše 30.000 Kč od obce Bystřec 
v kalendářním roce 2019

 – žádost o dotaci z rozpočtu obce M. 
Kroulíkové na bezplatné užívání 
prostor v sokolovně pro cvičení na 
trampolínách a posilování

 – žádost Mateřské školy Horní Čerm-
ná na přerušení provozu o prázdni-
nách ve dnech od 15. 7. do 23. 8. 2019

 – cenovou nabídku od firmy KDL 
PROJEKT s.r.o. - na projekt vytápění 
KD Nepomuky

 – žádost ředitelky školní jídelny 
o uzavření provozu o prázdninách 
v době od 22. 7. 2019 do 16. 8. 2019.

 – navýšení ceny služby za praní ubru-
sů na 25 Kč za 1 kus, s účinností od 
16. 4. 2019

 – záměr na prodej části pozemku 
p.p.č.9/2 v k.ú. Nepomuky

 – smlouvu z Pardubického kraje na 
poskytnutí dotace ve výši 110.000 
Kč na akci „Stavební úpravy objektu 
č.p.1 – vestavba bytu v 3NP

 – žádost o poskytnutí finančního daru 
z rozpočtu obce ve výši 15.000 Kč 
na podporu služeb poskytovaným 
občanům Horní Čermné Oblastní 
charitou Ústí nad Orlicí

 – smlouvu o poskytnutí programové 
účelové dotace na požární techniku 
a věcné prostředky požární ochrany 
JSDH z rozpočtu Pardubického kraje 
na rok 2019 – pořízení motorové 
pily s příslušenstvím, radiostanic 
s příslušenstvím a oprava vozidla 
CAS poskytuje se do výše 70% ze 
skutečných nákladů, max. však 
39.000 Kč.

Rada obce Horní Čermná vyhodnotila:
 – došlé 3 cenové nabídky na opravu 

místních komunikací. Nejvýhod-
nější nabídka je od firmy STRABAG 
cca za 2.500.000 Kč. Rada obce, na 
základě usnesení zastupitelstva 
obce usnesením č. 5.7 ze dne 15. 4. 
2019, pověřuje starostku obce Hanu 
Motlovou podepsáním smlouvy 
s firmou STRABAG a.s.

Rada obce Horní Čermná neschválila:
 – žádost o podporu Linky bezpečí, 

z.s ze dne 16.4.2019 na provoz kri-
zové linky

 – žádost o individuální dotaci z Ob-
lastního spolku Českého červeného 
kříže Ústí nad Orlicí na rekonstrukci 
budovy OS ČČK

Zastupitelstvo Horní Čermná schválilo:
 – účetní závěrku obce Horní Čermná 

za rok 2018
 – celoroční hospodaření obce a závě-

rečný účet obce za rok 2018 včetně 
zprávy o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce za rok 2018 a dává 
souhlas s celoročním hospodařením 
bez výhrad

 – rozpočtové opatření obce č.1 za rok 
2019

 – smlouvu o poskytnutí individuální 
dotace pro SH ČMS Sbor dobro-
volných hasičů Horní Čermná na 
výměnný pobyt mládeže Horní 
Čermná – Edertal v roce 2019 ve 
výši 50.000 Kč

 – opravu těchto místních komunikací:
1. Nepomuky p.p.č. 422/1 a p.p.č. 

2620/2
2. Horní Čermná – Pustina p.p.č. 

3985/1 a p.p.č. 256/4
3. Nepomuky od pomníku p.p.č. 

422/2
4. Nepomuky p.p.č. 416/3
5. Nepomuky p.p.č. 415
6. Nepomuky p.p.č. 414 a p.p.č. 

2576
7. Stežník p.p.č. 3973/2 a p.p.č. 

3972/2
8. Horní Čermná p.p.č. 4009/1 

a Nepomuky část p.p.č. 2542
9. Horní Čermná p.p.č. 7932
10. Horní Čermná p.p.č.3926 a p.p.č. 

3925/1
11. Horní Čermná část p.p.č. 8007

 – a pověřuje radu obce Horní Čerm-
ná k uzavření smlouvy na opravu 
těchto komunikací na základě 
výběrového řízení. Smlouva bude 
uzavřena s firmou, která předloží 
nejvhodnější nabídku.

 – plán společných zařízení KoPÚ 
(komplexních pozemkových úprav) 
Nepomuky

 – rozpočtové opatření obce č. 2 za rok 
2019

Zastupitelstvo obce neschválilo:
 – nákup nemovitosti č. p. 270 a při-

lehlých pozemků

Zastupitelstvo obce se seznámilo:
 – s výsledky měření intenzity do-

pravy v obci a zahájí jednání s ORP 
Lanškroun o umístění úsekového 
radaru

Více informací je k dispozici 
na www.hornicermna.cz či na poda-
telně obecního úřadu.

Rada a zastupitelstvo

Vážení čtenáři, vracíme se se sérií malých rozhovorů s naším zastupitelstvem. Všichni členové obecního zastupitelstva dostali 
čtyři stejné otázky, na které odpovídali. V dnešním čísle zpravodaje poznáte Lucii Křivohlávkovou.

ROZHOVOR Poznej svého zastupitele

Lucii Křivohlávkové 
je dvacet sedm let, je 
svobodná a pracuje jako 
technička stavební výro-
by. Lucie je v zastupitel-
stvu první volební období.

Proč jste se rozhodla kandidovat do 
zastupitelstva obce?

První impulz nebyl ani tak ode mě, 
ale spíš jako doplnění kandidátky, 
kterou sestavoval místostarosta, 
později mi ale došlo, že spousta lidí 
pořád jen „brblá“ na to, co se v obci 
děje, ale většina z nich se nezkusí do-
stat do zastupitelstva, aby mohla do 
něčeho mluvit, a já už nechci patřit 
mezi ně. Chci si vyzkoušet jaké to je 
moci říct svůj názor. Přinejmenším to 
bude dobrá zkušenost.

Co byste chtěla jako zastupitelka 
v obci změnit?

Naše obec podle mě křičí nedostat-
kem stavebních parcel a obecních 

bytů. Zájemců o ně je však spousta, 
proto určitě podpořím plánovaná 
jednání s majiteli pozemků, na kte-
rých by se dalo stavět a budeme se na 
obci doufám pokoušet o získání něja-
ké budovy, kde by se daly vybudovat 
nové byty.

Čemu se věnujete ve svém volném 
čase?

Ve volném čase mě teď nejvíc 
zaměstnává náš nový člen rodi-
ny, štěně border kolie Max. Dalším 
koníčkem jsou určitě hasiči, jak po té 
závodní stránce, tak taky různé akce 
co pořádáme. Máme toho zase na 
letošek naplánováno spoustu, proto 
už teď začínáme řešit různé věci 

a volného času na jiné zájmy moc 
nezbývá.

Představte si, že jste v Horní 
Čermné průvodce cizinců. Co byste 
jim ukázala a v krátkosti o Čermné 
řekla?

Procházka na Mariánskou horu 
a k rozhledně už je taková klasika. 
Ukázala bych jim ten klid a tu krás-
nou přírodu, co tady máme, a večer 
bychom samozřejmě zamířili na 
nějakou akci pořádanou ať už hasiči 
přímo v Čermné nebo těmi nepomuc-
kými, případně na terásku nepomuc-
ké klubovny na jedno chlazené.

Pavlína Hajzlerová
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4. 1.
První beseda v roce 2019 byla 4. 
ledna. Zúčastnilo se 28 důchodců. 
Vyslechli jsme si podrobnou zprávu 
o počasí v roce 2018, zazpívali si. Se 
zájmem jsme sledovali čtení zápisů 
kronikáře klubu. Zpráva obsahova-
la činnost klubu za první polovinu 
roku 2018. Znovu jsme si připo-
mněli besedy, masopustní posezení, 
přednášky s promítáním, bylo to 
hodně práce, ale výsledky byly pěk-
né. Dále vzpomínali ostatní členové 
klubu, například na vánoční zvyky 
v minulém století, pečení vánoček, 
návštěvy Tří králů, dětské zimní ra-
dovánky. Besedu jsme ukončili písní 
Chaloupky pod horama.

18. 1.
Na besedu přišlo 34 důchodců. Za-
zpívali jsme si, vyslechli příspěvky 
několika členů klubu. Hlavní pro-
gram připravil ing. Jaromír Kubeš. 
Vyprávěl o svém pobytu v léčebně 
v Luži, vše doplňoval promítáním 
obrázků. Tento ústav vznikl v roce 
1901 nedaleko poutního chrámu 
Panny Marie na Chlumku. Později 
byl vybudován mezi zříceninou hra-
du Košumberk a chrámu na Chlum-
ku rozlehlý zdravotní ústav. Byly 
postaveny nové budovy, vybudovaly 
se cesty, parky. Zakladatel ústavu 
profesor doktor Hamza dokázal, že 
je možné vyléčit tuberkulózu v na-
šich klimatických podmínkách. Nyní 
se zde léčí také pohybové ústrojí, 
roztroušená skleróza, cvičí se s ná-
řadím, pacienti dostávají masáže. 
Vyprávění bylo velmi zajímavé, bylo 
hodně dotazů.

1. 2.
Na tuto besedu se dostavilo 28 
důchodců. Vyslechli jsme několik 
příspěvků – kdo se v únoru narodil, 
sběr surovin. Po písničce jsme se dali 
do čtení z dvou knih Jiřího Sová-

ka a Slávky Kopecké s názvy Smích 
léčí a Díky za váš smích. Připomněli 
jsme si život tohoto herce, vyprávění 
o jeho kamarádech a co vše se jim 
přihodilo. Četba byla proložena dvě-
ma písemnými úlohami. Sestavovali 
jsme ustálená slovní spojení a do 
předkreslených obrazců jsme za-
kreslovali obrazy negativní. Nakonec 
každý vymyslel aspoň několik tako-
výchto dvojic. Beseda rychle uběhla, 
ukončili jsme ji zpěvem, doprovodil 
nás harmonikář Emil Mareš.

14. 2.
Bystřečtí důchodci pozvali na čtvrtek 
14. února důchodce z okolí na ta-
neční odpoledne do sálu U Špičáků. 
Z Horní Čermné se zúčastnilo 8 dů-
chodců, v sále se sešlo 82 účastníků. 
Bylo připraveno výborné občerstve-
ní, hodnotné ceny do tomboly.

15. 2.
V pátek 15. února se sešlo na besedě 
v sokolovně 38 důchodců. Hlavním 
programem bylo promítání zábě-
rů z ostatků roku 2008, tedy před 
11 roky. Se zájmem jsme sledovali, 
jak se nám povedlo nebo nepovedlo 
zahrát několik scének – například 
o pečené kachně a pajšlu, zaujaly nás 
opět dvě bezdomovkyně, ani pohád-
ka O Honzovi nezklamala, všichni 
obdivovali vtipnou svatbu i slad-
ké mámení. V programu nechyběl 
ani zpěv, hra na harmoniku, vtipy. 
Záběry do sálu nám ukázaly i taneč-
níky v kole, hudebníky a celkovou 
veselou náladu. Všem se promítání 
moc líbilo.

1. 3.
Besedy se zúčastnilo 37 důchodců. 
Poslechli jsme si článek z místních 
novin o panu Františku Fišaro-
vi, zazpívali jsme si. Potom jsme 
ve vedlejším sále zhlédli taneční 
vystoupení žáků 9. ročníku, které 

předvedli na rodičovském plese. 
Sklidili zasloužený potlesk za oba 
připravené tance. Vrátili jsme se do 
jídelny, kde bylo připraveno pro-
mítání o místním hasičském sboru. 
Promítal a slovy doprovázel pan 
Luboš Jirásek. Historie sboru začala 
roku 1879 pro celou Čermnou, v roce 
1899 vznikly sbory dva, jeden pro 
dolní a jeden pro horní část obce. 
Zhlédli jsme hodně zajímavých 
obrázků – od vybavení technikou 
přes stavbu nové zbrojnice, požární 
ochranu, kulturní činnost, soutěže 
až po mezinárodní aktivity. Získali 
jsme hodně informací, přednáška 
byla dobře připravena.

5. 3.
Tradiční čermenské ostatky se 
uskutečnily dne 5. března v soko-
lovně, sešlo se přes 200 důchodců. 
Jako vždy se zúčastnily obce z nej-
bližšího okolí, přibyl ještě Lubník 
a Žichlínek. Místní důchodci při-
pravili zábavný program. Střídaly 
se písničky, krátké scénky, vtipy 
hrané i vyprávěné, nezapomnělo se 
ani na tanečky. Diváci byli spokoje-
ni, zasmáli se, zatleskali, program 
se jim líbil. K dobré náladě přispěla 
samozřejmě i hudba- Svatebčanka 
hrála o sto šest, tanečníci si přišli na 
své. K dobré pohodě přispělo i vý-
borné pohoštění – koblihy, guláš 
a pečená kuřata. Také tombola byla 
velmi lákavá – ceny byly hodnot-
né, málokdo odolal takové nabídce. 
Odpoledne rychle uteklo, mnohým 
se ani nechtělo končit.

15. 3.
Této besedy se zúčastnilo 31 členů klu-
bu. V první části jsme hodnotili průběh 
a výsledky ostatků. Přišlo hodně hostů 
z okolí, byly připraveny hodnotné ceny 
do tomboly, občerstvení bylo výborné, 
Svatebčanka hrála na jedničku jako 
vždy. Program byl také kladně hodno-
cen, diváci se dobře bavili.

KLUB DŮCHODCŮ

Hlavní program této besedy byl 
věnován promítání. Nejprve jsme si 
připomněli české herce, narozené do 
roku 1900 (Plachta, Vydra, Brzková, 
Štěpánek). Potom jsme zhlédli krát-
ký film o Hawaji, více informací bylo 
věnováno Grónsku. Je to největší 
ostrov světa, hlavní město je Nuuk, 
„bydlí“ tu Santa Claus. Hlavním 
jazykem je dánština, vyučuje se 
i grónsky a anglicky. Nejsou tu sil-
nice, užívají se helikoptéry a sněžné 
skútry. Tradičně obstarávají dopravu 
psi husky. Promítání bylo zajímavé.

29. 3.
Na tuto besedu přišlo 34 důchodců. 
V první části jsme zpívali, paní Hláv-
ková popřála všem, kteří se narodili 
v dubnu, Čeněk Mareš připomněl 
výročí významných lidí, podal zprá-
vu o počasí. Vyslechli jsme i povídku 
o jaru, zasmáli se pěkným vtipům. 
Na druhou část besedy jsme přešli 
do loutkové scény. Členové loutko-
vého souboru nám zahráli pohádku 
o Kašpárkovi. Pěkně se poslouchalo, 
jak malý chlapeček dovede přelstít 
loupežníky. Po vystoupení se nám 
představili herci, kteří loutky vodili 
i mluvili. Jako vždy se představení 
moc líbilo.

Věra Dušková

Setkání seniorů 
v Horní Čermné
V pátek 26. 4. 2019 odpoledne se 
v sokolovně v Horní Čermné konalo 
setkání seniorů obce Horní Čermné, 
na kterém vystoupil Lanškroun-
ský ženský sbor s doprovodem 
muzikantů. Plný sál posluchačů si 
vyslechl písně od skupiny Bronto-
sauři, Nezmarů, textařky Pavlíny 
Jíšové a dalších. Koncert byl věnova-
ný jako vzpomínka na léta, kdy paní 
dirigentka Jarmila Uhlířová učila na 
místní základní škole.

Stolariková Jana

7. května proběhl v naší škole tra-
diční jarmark. Letos byl zaměřený na 
jarní tvoření. Děkujeme za vaši pod-
poru, kterou jste vyjádřili návštěvou 
školy, nákupem výrobků, vyráběním 
v dílničkách, nebo chvilkou stráve-
nou ve školní kavárničce.

Žáci a pracovníci Základní školy Horní Čermná

Jarmark
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„Po několika týdnech v nové 
funkci mi připadalo, že jsem 
tady nebyla jen chvíli,“ říká 
Eva Trojková

Na začátku školního roku se po 
sedmnácti letech vrátila Eva Trojko-
vá na místní základní školu. Tento-
krát v roli ředitelky. V letech 1984/85 
a 1990-2001 zde už učila na prvním 
stupni. Čím je škola v Horní Čermné 
výjimečná a jaké jsou plány do bu-
doucna? To vše nám prozradila nová 
ředitelka základní školy.

Vy jste se po několika letech vrátila 
zpět do ZŠ Horní Čermná, jaký to byl 
pro Vás návrat?

Se zdejší školou jsem vlastně nikdy 
nepřerušila kontakt. Setkávali jsme se 
na různých akcích. Často jsem byla po-
zvána na zájezd na divadelní předsta-
vení pořádané školou a osobně jsem se 
setkávala s bývalými kolegy. Byla jsem 
také několikrát na školní akademii. 
Jablonné je jen přes kopec, tak jsem 
se hodně informací o škole dovídala 
průběžně. Po několika týdnech v nové 
funkci mi připadalo, že jsem tady 
nebyla jen chvíli. Někteří současní ko-
legové tady také učili při mém odchodu 
do ZŠ v Jablonném. Samozřejmě, že 

ve škole nastal posun v technickém 
vybavení tříd, škola je zateplena, jsou 
vyměněná okna, povedla se oprava 
podlahy v tělocvičně...

Jaké plány se školou máte?

Teď připravujeme rekonstrukci školní 
dílny – elektroinstalaci, novou pod-
lahu a vybavení. Přes prázdniny by 
měla být dílna hotová, měla by také 
sloužit jako keramická dílna, popří-
padě učebna výtvarné výchovy. Jinak 
samozřejmě nevidím důvod, proč by se 
některé věci, které jsou stále funkční, 
měly měnit.

Jako ředitelka působíte už od za-
čátku školního roku. Změnila jste na 
škole něco?

Od začátku roku jsme pokračovali 
v nastavených akcích. Velkým úspěch 
zdejší školy je podle mě to, že se 
všechny hlavní předměty učí aprobo-
vaně, že je nastavena také široká 
nabídka kroužků, sportovních aktivit. 
Myslím si, že si každý může najít „to 
svoje“. To samozřejmě není moje 
zásluha, ale jsem ráda, že zdejší učitelé 
zůstávají a nemusím řešit pracovní 
místa.

Co všechno vlastně ředitelka musí na 
základní škole zastat?

Standardní práce pro ředitele školy 
spočívá v rozsáhlé administrativě, což 
jsem tušila, ale přesto mě její množství 
překvapilo. Často se mluví o tom, že 
bude administrativa zjednodušována, 
zatím se to neprojevilo.

Stíháte i přes všechny Vaše povin-
nosti učit?

Učím matematiku a český jazyk na 
prvním stupni, konkrétně ve třetím 
ročníku. Učení mě bavilo vždy, ráda 
učím český jazyk.

Jste ředitelkou, učíte. Jaké jsou Vaše 
koníčky, když opustíte budovu školy?

Ráda cestuji, po Čechách, ale i mimo 
ČR. V zimě za příznivých podmínek, 
každý víkend lyžuji, v létě ráda jezdím 

na kole a každoročně si vyšlápnu na 
Králický Sněžník, podle mě jeden 
z nejhezčích kopců v Čechách. Ráda 
čtu a mám ráda filmy, nejraději české. 
Zatím mé zájmy převyšují možnosti 
volného času, ale asi je lepší nestíhat, 
než se nudit.

Je něčím podle Vás hornočermenská 
základní škola výjimečná?

Nevím, jestli se to dá nazvat výjimeč-
ností, ale vyznačuje se specifiky malé 
školy. To mohu posoudit. Všichni uči-
telé znají takřka všechny žáky, všichni 
učitelé se schází během dopoledne ve 
sborovně, většina problémů se řeší 
okamžitě. Anonymita neexistuje. Vel-
mi také oceňuji vzájemnou ochotu ko-
legů. Výměny hodin, zástupy. Kvalitní 
škola musí být postavena na dobrých 
základech, což jsou v první řadě dobré 
vztahy na pracovišti.

Již několik let funguje spolupráce 
s edertálskou školou. Co na tuto 
spolupráci říkáte? Budete ji podpo-
rovat?

Spolupráce se školou v Edertalu je vel-
kým přínosem pro žáky a také pro uči-
tele. V červnu jsme odjeli na výměnný 
pobyt, 23 žáků si mohlo vyzkoušet 
svoji znalost cizího jazyka v reálu. Byla 
bych ráda, kdyby se pobytu v Edertalu 
v budoucnosti zúčastnilo více učitelů, 
aby mohli poznat jinou školu, viděli 
vybavenost školy, měli možnost podí-
vat se i do hodin.

Na co se žáci mohou do konce škol-
ního roku těšit?

Jako každý závěr školného roku, i ten 
letošní, je poněkud hektický. Máme 
před sebou období výletů, akademii, 
kurzy dopravní výchovy, koncert ZUŠ, 
sportovní soutěž, návštěvu tanečního 
vystoupení v Dolní Čermné. Takže se 
jako každoročně potvrdilo, že učivo je 
dobré dobrat do konce května.

Děkuji za rozhovor a ať se Vám na škole daří,
Pavlína Hajzlerová

ROZHOVOR s novou ředitelkou školy

Ve dnech devátého až dvanáctého 
května jsme měli možnost u nás 
v Horní Čermné přivítat milou 
a vzácnou návštěvu z naší partner-
ské obce - hessenského Edertalu. 
Tentokrát k nám přijelo 19 němec-
kých hostů včetně pana starosty 
Klause Giera.

Po úvodních uvítacích proslovech ve-
dení obou obcí ve čtvrteční podvečer 
bylo setkání zahájeno společnou ve-
čeří ve Filipinu v Jablonném, kde byla 
návštěva také ubytována. Hned v pá-
tek ráno jsme se autobusem vydali 
na společnou cestu do Dvora Králové. 
Tady proběhla velice zajímavá ex-
kurze ve výrobně vánočních dekorací 
Ozdoba CZ. Po prostorách provozu 
nás provedl osobně majitel firmy 
pan Martin Jukl. Měli jsme možnost 
takříkajíc na živo osahat si výrobní 
proces od foukání ozdob, stříbření 
a barvení, ruční malování detailů, 
nasazování háčků („záponkování“) 
a balení před expedicí. Samozřejmě 
na konci byla příležitost k nákupu 
hotových ozdob v podnikové prodej-
ně. Po obědě v restauraci u dvorského 

safari jsme se vydali ještě na krátkou 
odpolední procházku po Náchodě. 
Na zpáteční cestě nás řidič vysadil 
na Mariánce. Většina účastníků pak 
z rozhledny došla pěšky po Příčnici 
do Nepomuk. Tady pro nás hasiči 
připravili posezení s výbornou večeří. 
Mimo jiná společná témata se vedly 
rozhovory také o hokeji. Ten večer 
jsme vyhráli zápas se Švédy.

I přes náročný celodenní páteční 
program v sobotu ráno všichni čekali 
na čas u autobusu. Ten nás dovezl na 
Dolní Moravu. Tady jsme lanovkou 
vyjeli skoro až do oblak. Přesněji 
řečeno ke Stezce v oblacích. Několik 
desítek výškových metrů musel už 
zdolat každý sám. Naskytl se nám 
nádherný výhled na masiv Králického 
Sněžníku a široké okolí. Na čerstvém 
vzduchu vyhládne. Všichni se těšili 
na oběd do restaurace Jiřinka. Po 
návratu do Čermné navštívila delega-
ce deseti lidí dětský domov. Usku-
tečnila se také procházka po obci se 
zastávkou u společně vysazeného 
buku přátelství u školy. Na konci dne 
celý program návštěvy vyvrcholil 

společenským večerem v sokolovně. 
Starostka obce Hana Motlová pře-
vzala z rukou edertalského kolegy 
rozkládací banner s logem partner-
ské obce. V sokolovně byl celý večer 
prostor pro zhodnocení společného 
programu v Horní Čermné a okolí, 
vzpomínky na dřívější uskutečněná 
setkání, ale i na pozvání Klause Giera 
do Německa příští rok, které jsme 
s radostí přijali. A nesmíme opět za-
pomenout na chutné pohoštění.

V neděli ráno jsme se s našimi přáteli 
rozloučili a popřáli jim šťastnou ces-
tu zpět. Děkujeme všem, kteří se na 
přípravě a realizaci celé akce podíleli. 
Věříme, že vzájemná setkání na všech 
úrovních včetně dětí a hasičského 
dorostu budou i nadále prohlubovat 
osobní vztahy a přátelství obou obcí.

Návštěva se konala v rámci projektu 
„Partnerská výměna u příležitosti 
715 let obce Horní Čermná“ s finanč-
ní podporou z Česko-německého 
fondu budoucnosti.

Tomáš Vacenovský

Přátelé z Edertalu opět v Čermné
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Již šestým rokem se naše obec 
účastní akce „Ukliďme Česko, 
ukliďme svět“. Ani letošní rok nebyl 
výjimkou. Jednotlivé trasy byly 
naplánovány už z let minulých, a tak 
stačilo, že Boženka rozeslala email 
na ta „správná místa“, a dobro-
volníci si sami určili, kterou trasu 
půjdou uklidit. Já jsem přihlásila 
sebe a mého psa na trasu od cedule 
konec Horní Čermné po zastávku 
na Mariánské hoře a zpět. Na úklid 
jsem si vybrala slunečné sváteční 
dopoledne, v domnění, že to bude 
krásná ranní procházka, akorát 
s tím rozdílem, že jsem měla igeli-
tový pytel a gumové rukavice. Vzít 
si s sebou psa, byla špatná volba, to 
jsem si uvědomila hned na začát-
ku mého putování. Odpadky byly 
poházené zrovna na jiné straně, než 
chtěl pes, a tak jsme si spolu celou 
dobu hráli přetahovanou. S přibý-
vajícími odpadky a narůstající tíhou 
pytle mě mé síly opouštěly, ale psa 
očividně ne. Větší i těžší kousky 
jsem si přenášela na druhou stranu 
silnice s tím, že si je při cestě zpátky 
vyzvednu. Zážitek byl uklízet křoví, 
které bylo prorostlé ostružinami. 
Trny, jak se ukázalo, byly velice 
dobrým lapačem odpadků, ale líbily 
se jim i mé kalhoty a tričko, a tak 
jsem si z úklidového výletu přinesla 
krvavé šrámy na nohách i rukách 
a roztržené kalhoty. Moje úklidové 
trápení trvalo skoro 3 hodiny.

Nejpočetnější zástupci odpadků byly 
krabičky od cigaret. Nejsem bojovník 
proti kuřákům, dokonce si myslím, 
že každý majitel restaurace by si měl 
o tom, zda se v ní bude kouřit či ne, 
rozhodovat sám, ale 83 prázdných 
krabiček nalezených na cca 1,5 km 
dlouhém úseku, je skoro moc. Další 
početnou skupinou odpadků byly 
prázdné kelímky od kávy. To mně 
taky hlava nepobrala, proč to dotyč-
ní neumí dovézt do některého z košů 
na benzínkách či odpočívadlech. 
O tom, že by kelímek dovezli domů 

a dali ho do tříděného odpadu, by 
uvažoval snad jenom snílek. Nasbí-
rala jsem několik plastových lahví, 
hodně obalů od bonbónů a sušenek. 
Dost jsem měla divný pocit, když 
jsem našla dětskou botu, přinesla 
jsem několik zástěrek od aut. Šatník 
jsem si mohla obohatit sportovními 
trenýrkami a trikem. Tyto odpadky, 
předpokládám, že nebyly vyhozeny 
záměrně, ale zřejmě byly vyklepány 
z košíků na kolech.

Chtěla bych poděkovat všem, kteří 
se starají o to, aby naše okolí nebylo 
jedno velké smetiště. Akce „Ukliďme 
Česko“ se zúčastnily děti z dětského 
domova, děti z kroužku myslivců, 
hasičů, jejich vedoucí i členové sbo-
ru. Ve velké míře se zapojili zastu-
pitelé, někteří s celými rodinami 
i řadoví občané.

Jako děti jsme byli vedení k tomu, že 
obaly od bonbonů, a ani žádné další 
odpadky, se na zem nehází. A že 
nám ruka neupadne, když sebereme 
i nějaký odpadek cizí.

Proto děkuji také vám, kteří chodíte 
na procházku s igelitovou taškou 
a odpadky sbíráte celoročně.

Akce „Ukliďme Česko“ nemá jenom 
za úkol uklidit nepořádek, který 
svým nezodpovědným chování udě-
lal někdo jiný, cizí. Má nás vychová-
vat k tomu, aby nám nebylo lhostej-
né, kde a v čem žijeme, abychom se 
starali o to, aby naše planeta byla 
stále krásně modrá a svěže zelená.

Hana Motlová, starostka

Jak jsem uklízela Česko Myslivci

Jarní svod loveckých psů
Neděle 21.4.2019 patřila jarnímu 
svodu loveckých psů pod záštitou 
Českomoravské myslivecké jedno-
ty Ústí nad Orlicí. Svod se konal za 
slunečného počasí, v pěkném pro-
středí mysliveckého areálu Ve Skále 
na Stežníku v Horní Čermné. Zde bylo 
také připraveno občerstvení za pomo-
cí členů našeho mysliveckého spolku. 
Zahájení se ujal předseda Kynologické 
komise Českomoravské myslivecké 
jednoty v Ústí nad Orlicí, pan Miloš 
Hájek, který přivítal diváky a vůdce 
přihlášených psů.

Celkem se svodu zúčastnilo 42 psů 
z blízkého i vzdáleného okolí. Účast 
přihlášených psů byla různorodá. 
Mohli jsme vidět plemena jako český 
fousek, jezevčík, maďarský a německý 
ohař, křepelák a další.

Posuzování výkonu se zhostila roz-
hodčí paní Ing. Darina Mervová, která 
kontrolovala výšku psa v kohoutku, 
barvu oka, sílu kostry, chrup, zkus, 
povahu a další rysy. Většina psů se 
s touto prohlídkou vypořádala bez 
problémů, ale některým se obzvláště 
kontrola chrupu moc nelíbila.

Pořadatelé vyhodnotili tuto akci za 
zdařilou a těší se na další ročníky.

Jarní zkoušky vloh
Jarní zkoušky vloh se kona-
ly 4.5.2019, poprvé u nás, v Horní 
Čermné na Stežníku. Bylo krásné 
počasí. Úvodního slova se ujal vrchní 
rozhodčí pan Ing. František Matě-
jík, který přivítal jak vůdce psů, tak 
ostatní návštěvníky. Zkoušek se zú-
častnilo 16 přihlášených psů z okresu 
Ústí nad Orlicí, z toho 4 ohaři a 12 
ostatních plemen. Po rozlosování 
byli psi rozděleni do tří skupin. Jedna 
skupina ohařů a dvě skupiny ostat-
ních plemen. Jeden ohař v průběhu 
zkoušek odstoupil.

Zkoušky vloh jsou a měly by být první 
zkoušky, na kterých svého psa vůdce 
předvede. Samotná příprava není nijak 
složitá, neboť nejdůležitějším kritéri-
em jsou vrozené vlastnosti psa – vy-
stavování, hledání, poslušnost atd… 
Tyto vlastnosti psa učit nemusíme, 
ale můžeme mu pomoct rozvinout je 
tím správným směrem. Tyto zkoušky, 
respektive příprava na ně, nám nejlépe 
ukáže, jaké kvality dostal náš pes do 
vínku. Zároveň nám ukáže směr, jakým 
se společně ubírat v dalším výcviku.

Páni rozhodčí si podle vylosovaných 
čísel postupně brali psy společně 
s vůdci ke zkoušce prokázání nauče-
ných vlohových a povahových doved-
ností. Každý pejsek měl možnost si 
vyhledat zvěř. Další disciplínou bylo 
např. vodění na řemenu, kde pejsek 
musí jít zároveň s vůdcem u jeho levé 
nohy, nesmí předbíhat, ani být poza-
du. Jednotlivé disciplíny měly rychlé 
následování a ve 14 hodin již byli 
všichni přezkoušení a Ve Skále na ně 
čekalo chutné občerstvení. V 16 hodin 
proběhlo vyhodnocení zkoušek:

Ohaři:
1. místo Cora - krátkosrstý ohař, vůd-
ce Monika Kupková
2. místo Gan - český fousek, vůdce 
Lukáš Pecháček
3. místo Lir - český fousek, vůdce Jiří 
Kovář
Ostatní plemena:
1. místo Queen - jezevčík, vůdce Pavel 
Richtr

2. místo Indy - jezevčík, vůdce Jan 
Houdek
3. místo Beckie - borderteriér, vůdce 
Jiří Hronek

Všichni si užili krásný den, byly pře-
dány věcné ceny. Závěrečným proslo-
vem pan ing. Matějík všem vůdcům 
a jejich pejskům poděkoval za dobrou 
práci, rozloučil se a popřál jim mnoho 
dalších kynologických úspěchů při 
dalších zkouškách.

Zlatá srnčí trofej
Ve dnech 17. - 19. 5. 2019 se konal již 
46 ročník okresního kola vědomost-
ní soutěže pro děti a mládež Zlatá 
srnčí trofej, tentokrát v rekreačním 
středisku Ráj Letohrad, na kterou 
přijelo 60 dětí. Této soutěže se za 
myslivecký kroužek Horní Čermná 
zúčastnili: Šárka a Vít Sojákovi, Da-
vid a Lukáš Chládkovi, Naďa Tlapá-
ková a Marek Dušek.

V pátek po příjezdu byly děti ubyto-
vány a rozděleny do skupin A (1. – 5. 
třída) a B (6. – 9. třída). Úvodním 
slovem je paní Pavlína Pecháčková 
seznámila s průběhem celé soutěže. 
Následovala ukázka dravců, jako 
jsou orel, výr, sova a šelem jako 
např. liška a jezevec. Výklad sokol-
níka byl zajímavý a dětem se to moc 
líbilo. Navečer si u táboráku opekly 
buřty, společně si zazpívaly a zasou-
těžily.

V sobotu po dobré snídani proběhla 
ukázka deseti plemen loveckých psů, 
které děti měly poznat. Po té se pře-
místily do velké kulturní místnosti, 
kde každý z nich vyplnil vědomost-
ní test. Odpoledne v 13 hodin byla 
odstartována naučná stezka. Děti na 
určených stanovištích plnily vědo-
mostní úkoly, jako je poznávání zvěře, 
tradic myslivosti, botaniky, lovectví 
a pravidla první pomoci. Ti, kteří ne-
byli právě na stezce, soutěžili ve střel-
bě ze vzduchovky na terč. Dále byly 
pro děti připraveny ještě jiné zábavné 
soutěže. Zakončením dne byla na-
plánovaná trasa s úkoly a odměnami 
na nedaleký kopec s výhledem na Le-
tohrad, kde byl krásně vidět ohňostroj 
z letohradské pouti. Z připraveného 
programu děti neskrývaly nadšení.

V neděli ráno se konalo vyhodnocení 
celé soutěže. V hodnocení ve vědo-
mostních znalostech děti dostaly 
dobré ohodnocení, ale neumístily 
se na předních příčkách. Výborně se 
vedlo ve střelbě ze vzduchovky, kde 
se naše děti umístily takto: skupina 
A 2. místo David Chládek, 3. místo 
Vít Soják, skupina B 4. místo Lukáš 
Chládek. Všechny děti dostaly dárkové 
a věcné ceny, první pohár + poukaz na 
nákup v prodejně pana Hájka v Sopot-
nici. Letošní ročník měl velice dobrou 
úroveň přípravy ze strany pořadatelů. 
Děti si to užily, moc se jim vše líbilo 
a těší se na další ročník této soutěže.

Milan Lešikar
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Svoz odpadů v roce 2019
Měsíc Svoz popelnic Svoz dům 

od domu Sběrný dvůr Svoz 
kontejnerů

Kontejner na velkoob-
jemový odpad

1. 4. 1. 18. 1. 11. 1. 12. 1. 26. 1. 12. 1.
2. 1. 2. 15. 2. 8. 2. 9. 2. 23. 2.
3. 1. 3. 15. 3. 29. 3. 8. 3. 9. 3. 23. 3. 9. 3.
4. 12. 4. 26. 4. 5. 4. 6. 4. 20. 4. 8. 4.–13. 4.
5. 10. 5. 24. 5. 3. 5. 31. 5. 4. 5. 18. 5. 4. 5.
6. 7. 6. 21. 6. 28. 6. 1. 6. 15. 6.
7. 5. 7. 19. 7. 26. 7. 13. 7. 27. 7. 13. 7.
8. 2. 8. 16. 8. 30. 8. 23. 8. 10. 8. 24. 8.
9. 13. 9. 27. 9. 20. 9. 14. 9. 28. 9. 14. 9.
10. 11. 10. 25. 10. 18. 10. 5. 10. 19. 10. 7. 10.–12. 10.
11. 8. 11. 22. 11. 15. 11. 2. 11. 16. 11. 2. 11.
12. 6. 12. 20. 12. 13. 12. 7. 12. 21. 12. 28. 12.

Zubní pohotovost
5. 7. 2019 MUDr. Kulhánek Filip Žamberk, Školská 834 465 613 103
6.–7. 7. 2019 MUDr. Lomská Radka Letohrad, Družstevní 815 465 620 358
13.–14. 7. 2019 MUDr. Mareš Miroslav Žamberk, Školská 834 465 613 103
20.–21. 7. 2019 MUDr. Marková Tereza Lanškroun, 5. Května 2 465 322 897
27.–28. 7. 2019 MDDr. Muthsam Vojtěch Žamberk, Raisova 814 465 613 441
3.–4. 8. 2019 MUDr. Nováková Gabriela Lanškroun, Dukelských Hrdinů 615 604 749 331
10.–11. 8. 2019 MDDr. Pavlová Simona Žamberk, nám. Gen. Knopa 837 465 676 822
17.–18. 8. 2019 MUDr. Špička Jan Králíky 414 465 631 154
24.–25. 8. 2019 MUDr. Špičková Marie Králíky 414 456 631 274

V úterý 16. 4. 2019 ze-
mřel ve věku 90 let pan 
Vladimír Motl. Rozloučili 
jsme se s ním v obřadní 
síni na hřbitově v Lan-
škrouně.

Ve čtvrtek 2. 5. 2019 ze-
mřel ve věku 49 let pan 
Josef Šilar. Rozloučili jsme 
se s ním v obřadní síni na 
hřbitově v Lanškrouně.

V pondělí 13. 5. 2019 zemřel 
ve věku 76 let pan Luboš 
Dušek. Rozloučili jsme se 
s ním v Evangelickém kos-
tele Horní Čermné.

Ve středu 15. 5. 2019 zemřel 
ve věku 69 let pan Karel 
Marek. Rozloučili jsme se 
s ním v obřadní síni na 
hřbitově v Lanškrouně.

KALENDÁŘ AKCÍ

sobota 22. 6. 2019
Pivní slavnosti a oslavy 140 let 
založení sboru

 – na koupališti
 – pořádá SDH Horní Čermná 

pondělí 24. 06. 2019 od 16.00
Koncert žáků ZUŠ

 – v kostele v Horní Čermné

neděle 30. 6. 2019
Nepomucký pohár

 – pořádá SDH Nepomuky
 – u poldru Nepomuky

sobota 13. 07. 2019 od 17.00
Tradiční myslivecký táborák

 – pořádá Myslivecký spolek Horní 
Čermná-Nepomuky

 – areál „Ve Skále“ na Stežníku

sobota 10. 08. 2019
QUIZ 40 let

 – Areál zdraví a sportu Dolní Čermná
 – zahrají sestavy od roku 1979 dodnes

sobota 17. 08. 2019
Memoriál Jirky Balcara

 – na hřišti u základní školy


